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Class 25 

Clothing, footwear and headgear (including for sports) are in Class 

25. The exception is when clothing, footwear and headgear are 

specially adapted for a particular use in which case they are 

classified in the class that is related to that use. Some examples of 

specialized clothing articles that are not in Class 25 are clothing for 

protection against fire and other highly protective clothing in Class 

9, clothing especially for operating rooms in Class 10 and skating 

boots with skates attached in Class 28. 

衣著、靴鞋和帽子（包含運動用）屬於第 25類。例外是衣著、靴鞋

和帽子特別適用於特殊用途時，應依其相關用途分類而不屬於第 25

類；例如，防火衣和其他高度防護性衣著，屬於第 9類；手術服屬於

第 10類；溜冰靴鞋屬於第 28類。 

Certain parts of clothing, such as ready-made linings, are in Class 

25. However, most fastenings and haberdashery accessories are in 

Class 26, and structural parts of shoes like dowels and shoe pegs 

are classified according to material in Class 6 or Class 20. 

衣著的一些組件(配件)屬於第 25 類；例如衣服襯裡。但大部分的扣

件和服飾配件屬於第 26類；鞋在結構上的組件，例如鞋跟釘及鞋釘，

依其材料分屬於第 6類或第 20類。 
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